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 בנימינה ועדתפרוטוקול 

 

 בזום 4/5/2021שלישי ה שהתקיימה ביום  בנימינה ועדהפרוטוקול ישיבת 

 

 בהשתתפות:

 תפקיד שם

 הוועדה יו"ר אביטל תבור

 מועצהחבר  אהרון שיאחי

 חברת מועצה אלינור בראל

 מועצה תחבר קרן מאיר

 

 

 על סדר היום:

 2020סיכום שירות לתושב  .1

 םמיפוי וסקירת שצ"פי .2

 

 ריכוז המלצות לראש המועצה והנהלת המועצה

 

מיפוי פינות פרחי הבר, המועצה צריכה לקחת אחריות על פינות ללא  -המלצה .1

 טיפול. בדיקת נושא הגינון בר קיימא והצגת תוכנית עבודה.

 

גנים בבנימינה )לאחר הסיור והמיפוי( בשנת  4הוועדה ממליצה לבחור  -המלצה .2

 . מענה הולם לתושבי בנימינה ןם באופן שייתולשדרג אות 2021

 

 

 

 

 :והמלצותדיון 

 

  – 1סעיף מספר 

 2020סיכום שירות לתושב   

 סקירת המצגת שנשלחה לחברי הוועדה והוכנה ע"י מנהלת אגף שירות לתושב.

 לבדוק תדירות ומשמעות תקציבית להוספת יום. -פינוי גזם -2022לקראת תקציב 

הוספת שלטים על מועדי פינוי בפינות  -עם אושרת רכהשע סקירת הסיור -קרן

 עיקר הפניות לשירות לתושב הן בנושא גזם.  הגזם, צריך להוסיף יום גזם.

צריך סנכרון בין  -גנני המועצה צריכים לעבוד באיזור יום לפני פינוי הגזם -אלינור
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 הגננים לפינוי.

וכחי שלו, כמו כן יש תושבים לא מתחברים לגינון בר קימא בביצוע הנ -אביטל

 פינות של פרחי בר בהם אף אחד לא לוקח אחריות.

ובבדיקת ביצוע העבודה של   בעבודות הגינון  מעורב  יהיה יותרש -יש גם מפקח גינון -אהרון

יעשה גם דברים   .)בנוסף  מלאה   במשרה   שהמפקח יהיה עובד מועצה  הגננים .אולי כדאי
 ,,,,(  אחרים

 

 

 תושבים מקבלים מענה שהפנייה נסגרה אך בפועל לא טופלה. -קרן

מיפוי פינות פרחי הבר, המועצה צריכה לקחת אחריות על פינות ללא  -המלצה

 .והצגת תוכנית עבודה גינון בר קיימאהטיפול. בדיקת נושא 

להזמין את מנהלת שירות לתושב לישיבה הבאה לנושאים הוועדה מבקשת 

דה, מפקח הגינון. כמו כן להציג נתונים ספציפיים לגבי תוכנית עבו -הבאים

 . 2021בנימינה 

  

 

 

 

 -2סעיף מספר 

 מיפוי וסקירת שצ"פים 

 מעבר על המצגת אשר הוכנה ע"י מהנדסת המועצה ונשלחה לחברי הוועדה.

 הסבר הרציונל של המיפוי.

 וי לתושביםצריכים לחשוב על סדרי עדיפויות בכדי שנראה שבכל שכונה יש מענה רא

 המיפוי הינו מיפוי ראשוני

 חסר במיפוי כרגע לאיזה גילאים הגנים נותנים מענה, שרון תשלים את האינפורמציה.

 .הוועדה מבקשת לקיים סיור בגנים בבנימינה עם מהנדסת המועצה

 2021גנים בבנימינה )לאחר הסיור והמיפוי( בשנת  4הוועדה ממליצה לבחור  -המלצה

 . מענה הולם לתושבי בנימינה ןופן שייתולשדרג אותם בא

 

 

 

 

 

 

 


